
 

 

Styremøte, DFK/Seil  
14 september 2005 

 

Tid (dato, fra kl til kl): 2005-09-14, 1900-2030 Sted: Hokksund flyplass 
Innkalt av : Anders Bjørnestad, Leder DFK/Seil 

Ordstyrer: Anders Bjørnestad Referent: Lars Helge Stølen 
Deltakere: Anders Bjørnestad, Ingar Brenna, Christian Husvik, Tom-Roger Stensberg, Stian 

Angelsen og Lars Helge Stølen 
 

Sak Diskusjon og Konklusjon Ansvarlig  Tidsfrist 

       

1.  Forrige referat 

Dato i overskrift feil, ellers OK. 

  

2.  Status økonomi: 
Litt på etterskudd med status utsending, men vi har penger. 
Arbeidsmengden har økt noe etter konsolidering av motor / seil 
regnskap.  
Detaljer rundt leieavtaler i sommer må kommuniseres til kasserer.  
Spesielle avtaler skrevet på daglogg kompliserer føring av bilag.  
Acro NM: Utleie av K21 til standard priser for DFK’ere. Slep betalt til 
NAK. Tom Roger og Ingar kvalitet sikrer faktureringen. 
Aktivitet: 
GBQ 20t, 40starter, GAM 118t, 239st, DW 100t, 77st, BR 20t, 17st, CJ 
223t, 472st, CM 71t, 76st,  privat 227t, 413starter. 
 

  

3.  Status teknisk: 

Presisere hjulbruk under utsjekk slik at vi unngår buklandinger og at 
hjulet klapper inn. 

 

GAM: 

Ny gel-coat på vinger pluss kropp. Vi mangler lokale til å gjøre dette 
selv. Antatt pris 100k hos Danglide, lakk blir noe dyrere. Vi må gjøre 
noe med flyet nå, selv om den skal byttes ut senere. Sjekke pris der 
janusen ble tatt i Litauen. 

Vingen til TAU må tas i vinter. Kostnad 40-50k vi vurderer å bruke 
penger fra vedlikeholdsfondet. 

 

 

 

 

 

 

Hans B 

 

4.  Skole: 

Maria skal spørre Erik Badstø om å stille på I-kurs 
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5.  Status rekruttering: 

Ungdomsgruppa arrangerer landingskonkuranse. Pressemeldinger, avis 
oppslag, kinoreklame har ført til nye interessenter. ABB er interessert i 
vår aktivitet og må holdes varm fremover. Introkurs med fastsatte 
datoer gjør det lettere å rekruttere folk.  

Acro teorikurs bør startes opp som weekend kurs i november. (2 
helger). Teorikurs: satse på litt mer intensivt. Mulighet for weekend 
kurs i januar. Starte purring på oksygen kurs og sjekke andre sentrale 
kurs.  

Instruktører bør ta initiativ for å hjelpe piloter som flyr lite til å 
finpusse teknikk. 

 

 

 

 

 

6.  Innkommende saker: 

Norwegian sponser bedrifts idretts aktiviteter. De ønsker 40 intro turer 
en fredag i mai/juni. Vi trenger 6 instruktører. Dette vil ta hele dagen. 
Vi trenger andre aktiviteter for differensiert turer acro eller intro. Vi går 
videre med dette.  

Seilflykonferansen: ca.20 oktober. Hvem deltar fra DFK? Ønsker info 
om DFK’s rekruttering. Venter på invitasjon. 

  

7.  Saker fra hovedstyret: 

 

  

8.  Eventuelt: 

Medlemsmøter: 

20. oktober, oppsummering av sessongen. 

2 desember julemøte Aamoth eventuelt med julemat. 

Et i begynnelsen av Februar 

Vurdere innføring av straffegebyr på manglende vask/ på setting av 
trekk på fly. Dette har vært et problem på DFK. Forslag: 250kr gebyr i 
graverende tilfeller, flyfadder som tar vasken godskrives. 

Forslag til nye priser: 

Slepepriser: 34kr/100m fra 01.01.06 Vedtatt. 

Årskort +100kr vurderes 

Startavgift vurderes. 

Stasjoneringsavgift bør reflektere faste avgifter på plassen. 

Større arrangementer kan gi et godt tilskudd til økonomien slik at vi 
ikke behøver å øke prisene. 

Ungdomsgruppa må være kreative og bidra til klubben for å få 
”ungdomsfordeler” tilbake. 

  

9. Neste møte 12 oktober 2005 kl 1900    
 

Observatører: Ingen 
Sted og dato: Sande 02/10/05 Signatur: Lars Helge Stølen 

 


